
LED灯饰 灯泡盒 汽配盒 白板纸裱瓦楞

产品名称 LED灯饰 灯泡盒 汽配盒 白板纸裱瓦楞

公司名称 广州市硕祥包装材料有限公司

价格 .28/个

规格参数

公司地址 广州市南沙区丰泽东路106号（自编1号楼）X130
1-D650号（仅限办公用途）(JM)

联系电话 020-29895250 13420235747

产品详情

 

 

在经济全球化的今天，包装与商品已融为一体。

 

 

       包装是品牌理念，产品特性，消费者心理的综合反映，并直接影响到消费者的购买欲，
我们一直认为：“包装”除了保护产品、传达商品信息、方便使用、促进销 售、提高产品附加值的作
用之外，更重要的一点是建立产品与消费者亲和力的有力手段。我们硕祥包装，侧重品牌全产品系列包
装的识别架构规划，使包装实现体系 化，提升产品价值的终端表现。

       硕祥人承载着每一位客户的信任和眷顾、面对着一次次新的挑战，依赖先进的设备、完
善的管理制度、创新的经营理念和100%的信心，努力打造成“一站式专业包装盒解决方案”服务平台。
       

 

      Today we are in an economic globalization era, packaging and commodities ha
ve been integrated to a whole new level.

        Packaging is the brand concept, product features, a comprehensive reflection
 of consumer psychology, and a direct impact on the consumer to buy.We always think:
 "Packaging" In addition to protection products, convey product information, promote sales 



and enhance the role of value-added products; more importantly, it is to establish a powe
rful means of affinity and consumer products. At Sunrise Printing, we have a full product
 line focuses on brand recognition packaging. We have an organize internal structure planni
ng, modernize the packaging system to increase the performance of the product value.

        Every risun's staff carries customer's trust and care to facechallenges.  We
 depend on advanced equipment, perfect management system, innovative business ideas and 
with full confidence, we strive to create "one stop specialty packaging solutions" service platf
orm.

 

广州市硕祥包装材料有限公司成立于2010年，位于广州市海珠区工业大道南新业路38号A栋二楼

 

 公司主营：食品类（烘焙）包装盒、药品类包装盒、化妆品类包装盒、日用品包装盒、礼品类包装盒
、水果包装盒等其它快速消费品包装盒，摩汽配件包装盒、电子产品包装盒、纸卡一系列手挽袋。

 

 

联系方式：

薛先生（经理）           孔小姐（经理）

020-29895250

18620528672           13420235747

QQ：791605795       QQ：1097366889
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